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VRAGEN van de SP van mevrouw L.R. van Gijlswijk betreffende trajecten voor 
werkzoekenden. 
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Geacht college,  
 
Het Dagblad van het Noorden bericht vandaag over de gevolgen van Rijks-
bezuinigingen voor werkzoekenden in Groningen. Bij de sociale dienst zou na 1 april 
volgend jaar geen plek meer zijn voor zo'n 780 werkzoekenden die ver van de 
arbeidsmarkt afstaan. Deze mensen zouden op 1 april moeten verdwijnen door zelf 
werk te vinden. Voor 600 mensen moet de begeleiding ingeperkt worden en er zou 
worden onderzocht hoe mensen die zich nieuw aanmelden onder een andere groep 
geschaard kunnen worden, zodat de huidige groep niet blijft groeien. Dat blijkt 
volgens het Dagblad uit een nota die de dienst heeft opgesteld.  
 
Een woordvoerder van de sociale dienst geeft in het Dagblad aan dat de trajecten niet 
worden beëindigd, maar ook "dat er keuzes moeten worden gemaakt over hoe 
intensief we begeleiden". Als criterium voor de groep die buiten de boot valt, wordt 
genoemd: "Klanten die het verst van de arbeidsmarkt afstaan en/of die zich het minst 
ontwikkelen." Volgens de woordvoerder is de nota nog een voorstel, is de informatie 
nog prematuur en wordt er in maart een besluit genomen door het stadsbestuur.  
 
De SP-fractie is ongerust door het artikel. Het college heeft ons niet eerder 
geïnformeerd over de te maken keuze en heeft ook geen notitie erover aangekondigd. 
We vragen ons af, of het college een rol voor de raad in gedachten heeft bij het maken 
van de keuze. Volgens ons moet dat wel gebeuren. Het gaat om een politieke keuze 
die grote gevolgen heeft voor groepen werkzoekenden. We zijn ook ongerust over de 
mogelijke stopzetting of beperking van de begeleiding voor mensen die ver van de 
arbeidsmarkt af staan. Ook mensen die weinig kans hebben op een reguliere baan, 
hebben volgens ons recht op passende ondersteuning. "Alle Stadjers actief", was 
jarenlang het motto van de gemeente. Dat is het voor ons nog steeds.  
 
Naar aanleiding van bovenstaande heb ik de volgende vragen:  
1. Kunt u aangeven wat de status is van de nota waarover het Dagblad publiceert? 
2. Bent u bereid voordat u een besluit neemt de verschillende keuzemogelijkheden 

voor te leggen aan de gemeenteraad c.q. de raadscommissie Werk en Inkomen, 
en daarbij ook inzicht te geven in de voortgang van de reorganisatie bij de dienst 
en de gevolgen daarvan voor de dienstverlening aan de cliënten?  
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Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 

Groningen, 18 januari 2011. 
 
1. Het betreft een interne notitie van de dienst Sociale Zaken en Werk 

(SOZAWE), bedoeld om te verkennen wat de gevolgen zijn van de 
bezuinigingen op de budgetten van de dienst SOZAWE. 

 
2. Ja. Wij hanteren nog steeds het motto "Alle Stadjers actief" en willen dan ook 

iedere klant een goede dienstverlening bieden. Daarbij maken we continu de 
afweging hoe wij, gelet op de beperkte middelen, met de beschikbare capaciteit 
de dienstverlening kunnen bieden die van ons gevraagd wordt. Daarbij gaat het 
bijvoorbeeld om de vraag hoe we binnen de bestaande capaciteit ruimte kunnen 
vinden om ook de nieuwe instroom te bedienen. De gevolgen van de rijks-
bezuinigingen, die voor het eerst voelbaar worden in 2011, werken ook hierin 
door. Niet alleen vanwege het effect op de vorm en de hoogte van de loon-
kostensubsidie, maar ook ten aanzien van de totale aanpak van participatie van 
werkzoekenden. Dat betrekken wij bij de discussie die wij op dit moment 
voorbereiden in het kader van de rijksbezuinigingen op het participatiebudget. 
Vanzelfsprekend betrekken wij u, net als in voorgaande jaren, in het proces 
waarin verschillende mogelijkheden worden bekeken, alvorens wij overgaan tot 
een definitieve standpuntbepaling. Daarover hebben we u geïnformeerd middels 
onze brief in november 2010. Dat heeft u overigens ook geagendeerd op uw 
lange-termijnagenda: in de commissie van 19 januari 2011 krijgt u een 
presentatie over het participatiebudget en in maart 2011 bespreken we de eerste 
aanzet voor de kadernota participatiebudget 2012 – 2015 met uw raad.  


